
PVC焊条 塑料焊条 万丰

产品名称 PVC焊条 塑料焊条 万丰

公司名称 潍坊市潍城区万丰五金机电总汇

价格 75.00/件

规格参数 厂家(产地):万丰
材质:pvc
型号:10

公司地址 中国 山东 潍坊市 健康街127-4

联系电话 86 0536 8352500/8573177 13455646777

产品详情

山东潍坊万丰橡塑机电总汇是以产销尼龙板棒管，四氟板棒管，有机玻璃制品，pvc塑料板棒，绝缘板棒
系列，pom聚甲醛板棒，pp聚丙稀板棒，pu聚氨酯板棒，硅氟橡胶等系列的大型生产贸易型橡塑机电一
体化企业。本企业去年业务进出量达9800000元。华东地区此类行业名列前茅。我们先后与国内外数百优
秀生产厂家达成共识代理权，产品组合全面丰富，售后服务优质快捷， 多年来本公司以优质的产品，优
良的服务赢得了国内外用户的一致好评。欢迎各界朋友交流合作。万丰服务！全力以赴！携手万丰！凝
聚成功！

企业十字宗旨：专业！专注！优质！快速！准确！

shandong weifang wan fengxiang models the mechanical and electrical confluence is by the production and
marketing nylon board good tube, four fluorine board good tube, the plexiglass product, the pvc plastic film stick, the
listrium good series, the pom metaformaldehyde board stick, pp gathers certainly the third thin board stick, the pu
polyurethane board stick, series and so on silicon fluorine rubber large-scale production trade-type oaks models the
integration of machinery enterprise. this enterprise the service passed in and out the quantity to amount to 9800000
yuan last year. east china area this kind of profession is among the best. we have achieved the mutual recognition
power of attorney comprehensively successively with the domestic and foreign several hundred outstanding
manufacturer, the product mix rich, the post-sale service high quality quickly, for many years this company by the
high quality product, the fine service has won the domestic and foreign user's consistent high praise. welcome the
friend from all walks of life to exchange the cooperation. wan feng serves! whole-heartedly! hand in hand wan feng!
condenses successfully!

 enterprise cross objective: specialized! dedicated! high quality! fast! accurate!

"供应PVC焊条 塑料焊条"的厂家(产地)为万丰，型号是10，用途为焊接PVC板，材质是PVC
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